

## 《单词百科:Anti-graft是什么意思?Anti-graft怎么发音?Anti-graft的解释和用法》

英语单词Anti-graft是什么意思?Anti-graft怎么读?Anti-graft怎么发音?简答网为您整理了Anti-graft的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Anti-graft怎么读

Anti-graft的读音:[ ænti    r    :ft]

### Anti-graft的意思

1、n.反腐败;反贪污

### Anti-graft的相关词组

1、anti vibration mounting 抗振机座;

2、anti drumming coating 隔声盖层;

- 3、anti clockwise 顺时针方向
- 4、Anti Aliasing 反混叠;
- 5、skin graft 皮肤移植术, 移植的皮肤;皮移植片;
- 6、anti skinning agent 防结皮剂;
- 7、to graft 嫁接;
- 8、anti creeper 防爬器;
- 9、arterial graft [医] 动脉移植植物;
- 10、anti trust law [财]反托拉斯法;
- 11、anti jamming [医]抗干扰, 反干扰;
- 12、anti resonance [电] 反共振;
- 13、anti interference [计]反干扰的;
- 14、anti icer 防冰装置;
- 15、allo-skin graft 异体植皮;
- 16、graft and corruption 贪污腐化;
- 17、corneal graft 角膜移植片;
- 18、graft copolymer 接枝共聚物;
- 19、congenial graft 同类嫁接, 亲和嫁接;
- 20、anti static [计]抗静电的;

### Anti-graft的双语例句

1、Covering over ten real cases, the series offers a comprehensive look inside the anti-graft stories, by involving interviews with informants, guilty officials, and discipline inspectors.

该片涵盖了十个真实案例, 通过与告密者、犯罪官员和纪律检查员的访谈, 全面直击

反腐。

2、 Administrators at several public hospitals have been found taking medical kickbacks in excess of tens of millions of yuan, in a recent anti-graft investigation.

在近期举行的反腐倡廉活动中，多家公立医院院长收取医药回扣，金额超过了数千万元。

3、 The paper discusses the necessity of the international assistance in anti-graft crime, its basis and main content and suggestions on perfecting the legal system in dealing with the international legal assistance in our country.

论述了开展打击贪污犯罪国际司法协助的必要性，反贪污中进行国际司法协助的依据和主要内容，以及完善我国开展国际司法协助法律制度的建议。

4、 Authorities at the Macao Special Administrative Region for the first time declared the personal assets of officials and other high-ranking public servants on Saturday in a move to further intensify its anti-graft efforts.

为了进一步加大反腐力度，澳门特别行政区政府于周六首次公布了官员和高级别公务员的个人财产。

5、 Kong Xinfeng, political researcher with China National School of Administration, says anti-graft documentaries can a positive influence the young generation's outlook on life.

中国国家行政学院的政治学研究员Kong Xinfeng表示，反腐纪录片可以对年轻一代的人生观产生积极的影响。

6、 The anti-graft court issued a "fictitious distress warrant" to freeze assets, which included two buildings under the name of Estrada's relative.

由反贪污法庭发出的一份「假扣押令」冻结的资产并包括在艾斯特拉达亲戚名下的两栋大楼。

7、 When an anti-graft inspection team visited Maoming at the beginning of last year, the team urged local authorities to reinvestigate the case.

去年年初，中央巡视组来到茂名，巡视组敦促当地部门重新进行调查。

8、 In today's podcast, an international anti-graft watchdog says corruption is worsening in China and lowers China's rank in its report.

在今天的播客中，国际反腐败组织称中国的贪污腐败问题正在日趋严重，这降低了中国在这项报告中的排名。

9、Dong had been brought in for questioning by anti-graft officials twice.

董曾经两次接受过反贪人员的询问。

10、That's no longer as true, with the government's anti-graft campaign extending to interdictions on alcohol, mooncakes, fireworks and those conspicuously inscrutable black cars.

而随着政府将反腐措施拓展至酒水、月饼、烟花爆竹、公务车方面的限令，情况发生了变化。

11、'Hong Kong's tourism and retail sales have been hit by China's anti-graft and thrift campaign,' Mr. Lai said.

赖志文说，香港的旅游业和零售额已经因中国大陆的反腐倡廉运动而受到重创。

12、Soldiers are also being pressed into anti-graft duty.

士兵们也被强制执行反渎职使命。

13、Conclusion: The method is easy, quick, reliable and suitable for the anti-graft rejection agents or drugs selecting.

结论：该方法简单、快速、可靠，适用于异种移植和抗排斥药物的筛选。

14、J.Thomas who was installed in September as the head of a national anti-graft body despite being charged with corruption himself.

托马斯在九月成为了国家反贪机构的头头，与此同时托马斯本人正被控贪污。

15、China's top anti-graft body is vowing to strengthen supervision and deal with problems in the prevention and control of the virus.

中国最高反贪机构誓要加强监督，处理该病毒防控方面的问题。

16、The justice department yesterday ordered an anti-graft agency to resolve claims dating back two decades on several sets of jewellery allegedly belonging to Mrs Marcos and return them to her family if warranted.

菲律宾司法部昨日指令一家反贪机构处理20年前提交的索回数套珠宝的要求，并在证

据确凿的情况下，将这些据说属于马科斯夫人的珠宝归还她的家庭。

17、 In the northwestern province Shaanxi, the management at six public hospitals have come under anti-graft scrutiny.

在中国西北部省份陕西，6家公立医院深陷反贪漩涡。

18、 Most leading oil multinationals fall well short of best practice on revealing financial data and combating corruption, a survey unveiled today by Transparency International, the anti-graft group, claims.

反腐团体透明国际（transparency international）今日发布的一份调查声称，多数领先的跨国石油公司在披露财务数据和抵制腐败方面的做法，与最佳实践相去甚远。

以上是简答网为您整理的Anti-graft怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于Anti-graft的用法、Anti-graft的释义、

Anti-graft的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Anti-graft>

